

of right, as well as in justice and policy, to the admission, at all times, of their Wheat, Grain and Flour into the United Kingdom, for sale and consumption therein, and the more especially as the produce of the soil of the West India Colonies are admitted thereinto, at all times, with those privileges.

RESOLVED, That such a concession to the joint interests would have a powerful tendency to rivet and perpetuate that loyalty and attachment to His Majesty and the Mother Country, which the Inhabitants of the Provinces of Lower and Upper-Canada so conspicuously manifested during the late War with the United States of America.

RESOLVED, That Quebec being the Port of Entry for the said Provinces, the Imports and Exports, by the returns of the Custom House for that Port, and the principles maintained in these Resolutions are applicable to both.

RESOLVED, That it is proper and expedient to prepare a most humble Address and Petition to His Majesty, founded upon these Resolutions, to be transmitted through His Excellency the Governor in Chief, praying that His Majesty would be graciously pleased to recommend to His Parliament, the enactment of a Law, to be sanctioned by His Majesty, for the admission, at all times, into the United Kingdom, for sale and consumption therein, of the Wheat, Grain and Flour of the growth and produce of the Provinces of Lower and Upper-Canada.

It was then moved,

That the question of concurrence be now separately put on each of the said Resolutions, as reported by the said Committee.

The question of concurrence being put on this motion,

It was resolved in the affirmative.

The question of concurrence being then put "to agree with the Committee of the whole House on the first Resolution,"

It was unanimously resolved in the affirmative.

The question of concurrence being then put "to agree with the Committee of the whole House on the second Resolution,"

It was unanimously resolved in the affirmative.

The question of concurrence being then put "to agree with the Committee of the whole House on the third Resolution,"

It was unanimously resolved in the affirmative.

The question of concurrence being then put "to agree with the Committee of the whole House on the fourth Resolution,"

It was unanimously resolved in the affirmative.

The question of concurrence being then put "to agree with the Committee of the whole House on the fifth Resolution,"

It was unanimously resolved in the affirmative.

The question of concurrence being then put "to agree with the Committee of the whole House on the sixth Resolution,"

It was unanimously resolved in the affirmative.

selon tous bons Principes, ont le plus grand titre, tant en point de Droit qu'en Justice et en Politique, à ce que leur Bled, Grain et Farine soient librement admis en tout tems dans le Royaume Uni, pour y être vendus et consommés, et surtout lorsque le Produit des Isles y est admis en tout tems avec ces Privilèges.

RESOLU, Que l'octroi d'un tel Privilège aux Intérêts réunis contribueroit fortement à affermir et perpétuer cette Loyauté et cet attachement à Sa Majesté et à la Mère Patrie, que les Habitans des Provinces du Bas et du Haut-Canada, ont montré d'une manière si remarquable, dans la dernière Guerre avec les Etats-Unis de l'Amérique.

RESOLU, Que Québec étant le Port d'Entrée des dites Provinces, les Importations et Exportations, d'après les Retours de la Douane de ce Port, et les Principes maintenus dans ces Résolutions, sont applicables aux deux.

RESOLU, Qu'il est convenable et expédient de préparer une Adresse et Requête très humble à Sa Majesté, fondée sur ces Résolutions, qui sera transmise par Son Excellence, le Gouverneur en Chef, Priant Sa Très-Gracieuse Majesté, de vouloir bien recommander à Son Parlement la passation d'une Loi que Sa Majesté sanctionnera, en vertu de laquelle le Bled, le Grain et la Farine du Crû et produit des Provinces du Haut et du Bas-Canada, soient admis en tout tems dans le Royaume Uni de la Grande-Bretagne, pour y être vendus et consommés.

Il a été alors proposé,

Que la question de concurrence soit maintenant séparément mise sur chacune des dites Résolutions, telles que rapportées par le dit Comité.

La question de concurrence étant mise sur cette motion,

Il a été résolu dans l'affirmative.

La question de concurrence étant alors mise, "de concourir avec le Comité de toute la Chambre, dans la première Résolution,"

Il a été unanimement résolu dans l'affirmative.

La question de concurrence étant alors mise, "de concourir avec le Comité de toute la Chambre, dans la seconde Résolution,"

Il a été unanimement résolu dans l'affirmative.

La question de concurrence étant alors mise, "de concourir avec le Comité de toute la Chambre, dans la troisième Résolution,"

Il a été unanimement résolu dans l'affirmative.

La question de concurrence étant alors mise, "de concourir avec le Comité de toute la Chambre, dans la quatrième Résolution,"

Il a été unanimement résolu dans l'affirmative.

La question de concurrence étant alors mise, "de concourir avec le Comité de toute la Chambre, dans la cinquième Résolution,"

Il a été unanimement résolu dans l'affirmative.

La question de concurrence étant alors mise, "de concourir avec le Comité de toute la Chambre, dans la sixième Résolution,"

Il a été unanimement résolu dans l'affirmative.